

EG-Konformitätserklärung

Name/Anschrift des Ausstellers:
nobile AG
Wächtersbacher Str. 78
60386 Frankfurt am Main

Produktbezeichnung:
Deckeneinbauleuchten

Typenbezeichnung:
N 5030
N 5048
N 5049
Einbautopf für D3830, C3830, C1830

Das bezeichnete Produkt erfüllt die Bestimmungen der Richtlinie:

2014/35/EU

Richtlinie 2014/35/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt Text von Bedeutung für den EWR

RoHS 2011/65/EU and (EU) 2015/863

Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 und vom 31. März 2015 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (Neufassung)

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit den wesentlichen Schutzanforderungen der Richtlinie wird durch die vollständige Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:

EN 60598-1:2015 + A1:2018
EN 60598-2-2:2012
DIN 5770-14 VDE 0710-14:1982-04
EN 50581:2012

Frankfurt am Main, 21.10.2014

EC-Declaration of Conformity

Issuer's name and address:
nobile AG
Wächtersbacher Str. 78
60386 Frankfurt am Main

Product description:
recessed ceiling luminaires

Type description:
N 5030
N 5048
N 5049
installation pot for D3830, C3830, C1830

The designated product is in conformity with the European Directive:

2014/35/EU

Directive 2014/35/EU of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits Text with EEA relevance

RoHS 2011/65/EU and (EU) 2015/863

Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 and of 31 March 2015 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

Full compliance with the standards listed below proves the conformity of the designated product with the essential protection requirements of the above-mentioned EC Directive:

EN 60598-1:2015 + A1:2018
EN 60598-2-2:2012
DIN 5770-14 VDE 0710-14:1982-04
EN 50581:2012

ppa. Jana Hergt

(Rechtsverbindliche Unterschrift des Ausstellers/
Legally binding signature of the issuer)